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1.  Συμπληρώνω τις προτάσεις με τα άρθρα τον ή το, την ή τη , στην ή στη, στον ή στο, έναν ή ένα. 

Είδα τη Μαίρη, τον Κώστα και τηνΈφη.  Ήταν μαζί με το φίλο  τους, το Βασίλη.  Την  ίδια μέρα είδα και τη Φανή.  Πήγαμε όλοι στην παιδική χαρά.  Ανεβήκαμε στην τσουλήθρα και κάναμε το γύρο της καθώς πέφταμε.  Από τη βιασύνη μας πέφταμε ο ένας πάνω στον άλλο.  Από ψηλά είδα κι έναν άνθρωπο που μας κοιτούσε.  Μετά κάθισα στην κούνια.  Ο Κώστας κάθισε στο μύλο.  Τα κορίτσια κάθισαν στην τραμπάλα.  Ο Βασίλης έβγαλε τη φωτογραφική μηχανή του και  μας έβγαλε φωτογραφίες.
2.  Τονίζω τις μονοσύλλαβες λέξεις πως, που και η , όταν πρέπει.
---- Πού πας;

---- Πάω στο βιβλιοπωλείο που βρίσκεται λίγο πιο κάτω.

---- Τι θα αγοράσεις; Βιβλίο ή τετράδιο;

---- Όχι , δεν θα αγοράσω ούτε βιβλίο ούτε τετράδιο . Θ’ αγοράσω καινούρια κασετίνα.

---- Πώς θέλεις να είναι η καινούρια σου κασετίνα;

---- Τη θέλω μεγαλύτερη απ’ αυτή που έχω τώρα .  

---- Να ‘ρθω μαζί σου ή προτιμάς να πας μόνος σου;
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---- Όχι, έλα κι εσύ. Πώς δεν το σκέφτηκα! Θα με βοηθήσεις να διαλέξω την κασετίνα.  Όμως.... η μαμά σου δεν θα σε ψάχνει;
---- Όχι, μου είπε πως θα πάει στη θεία Κατερίνα.

3.  Συμπληρώνω ό,τι λείπει από τα ρήματα και τα ουσιαστικά και τονίζω όπου χρειάζεται.

Ο κηπουρός  μας είναι ο κύριος   Δημήτρης. Αυτός φροντίζει τον κήπο μας. Ξεχορτίζει , σκαλίζει  το   χώμα,  ποτίζει τα  λουλούδια.  Επίσης φυτεύει   καινούρια λουλούδια και κλαδεύει το μοναδικό δέντρο του κήπου .  Σηκώνεται , παίρνει το πρόγευμά του και πάει να δουλέψει .  Το βράδυ πάει νωρίς για ύπνο .  Θυμώνει όταν κάποιος περαστικός  κόβει λουλούδια του κήπου μας  που  βρίσκονται κοντά στο δρόμο .
Εγώ  απλώνω  τα ρούχα στο σχοινί .  Όταν στεγνώσουν τα μαζεύω  και  τα  διπλώνω. Αργότερα τα σιδερώνω και τα φυλάω  προσεκτικά στα συρτάρια . Όταν τελειώνω το  σιδέρωμα,     ξαπλώνω  στον   καναπέ   και  διαβάζω  το                αγαπημένο μου βιβλίο. Σε λίγο με παίρνει ο ύπνος και ταξιδεύω σε                      άλλες  χώρες  .  
4. Κλίνω το ρήμα στην ενεργητική και στην παθητική φωνή.
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Θυμηθείτε:  Το τελικό ν φυλάγεται στα άρθρα τον, την, έναν , στον, στην, όταν η επόμενη λέξη αρχίζει :


από φωνήεν  ( α, ε, ο, ω, η, ι, υ )


από : κ, π, τ, μπ, ντ, γκ, τσ, τζ, ξ, ψ
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